
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 26 lutego 2015 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.30. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
29 stycznia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Plan działalności Ośrodka Kultury na rok 2015. 
5. Informacja z realizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w kontekście rozwoju 

społeczno-gospodarczego miasta. 
6. Promocja miasta Zawidów. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

7.1 przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
      zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów  

7.2 odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LI/253/2014 Rady    
      Miejskiej w Zawidowie z dn. 7 lipca 2014 r. w sprawie zmian w studium  
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów 
7.3  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015  
7.4  zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów” 
7.5 określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim  

         etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do  
         potwierdzenia tych kryteriów. 

7.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na  
         czas określony do 3 lat 

7.7  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.8  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.9  zamiany nieruchomości niezabudowanej.  

      8. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      9. Sprawy różne. 
 
 
 
 
 
 



 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż w pierwszej kolejności zostanie omówiony pkt 
dotyczący Informacji z realizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w kontekście 
rozwoju społeczno-gospodarczego miasta. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jeśli chodzi o powyższy temat, to na jakich 
dokumentach bazuje Urząd. 
Kierownik Referatu Funduszy Pomocowych i Kontroli Pani Monika Grabowska – Stachowicz 
przekazała, iż są to: Wieloletni Plan Inwestycyjny na lata 2013-2020, Strategia Miasta 
Zawidów z perspektywą do roku 2015, Plan Odnowy Miejscowości do roku 2020 oraz budżet 
miasta. Jeśli chodzi o Strategię Miasta, to należy ją zaktualizować pod kątem okresu nowego 
programowania na lata 2015 – 2020. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015 zawiera kwotę, na opracowanie Lokalnego 
Programu Rewitalizacji i Planu Odnowy Miejscowości, które przedkładają się na Wieloletni 
Plan Inwestycyjny.  
Pytań nie zadano.  
 

6. Promocja miasta Zawidów. 
 

Inspektor ds. promocji Miasta Pani Agnieszka Roczon oznajmiła, iż radni otrzymali 
dokumenty nt. promocji miasta i poprosiła o zadawanie pytań. 
Pani Agnieszka Roczon poinformowała, iż w roku 2014 gmina wraz z miastem partnerskim 
Bernstadt auf dem Eiger realizowała projekt unijny, dzięki któremu pozyskała 70000 zł.  
Za otrzymane fundusze gmina zakupiła gadżety promocyjne, mapy oraz foldery, na które bez 
projektu nie mogłaby sobie pozwolić.  
Radny Damian Ryż zadał pytanie, jak wygląda projekt EuRegioVitale. 
Pani A. Roczon wyjaśniła, iż był to pomysł, który został stworzony w latach 2010-2011.  
Pomysł był taki, aby zagospodarować kompleks parkowo leśny, lecz niestety nie wszystkie 
działki należą do gminy. Napisany został wniosek wraz z innymi gminami. Gmina chciała 
zagospodarować teren na wzgórzu zamkowym, poprowadzić ścieżkę pieszą i rowerową,  
a także stworzyć skałki wspinaczkowe. Wniosek upadł, gdyż jedna z gmin niemieckich 
zrezygnowała z wniosku.  
Radny Piotr Kosewicz zadał pytanie, jak mogłaby wyglądać redakcja gazety zawidowskiej. 
Pani A. Roczon oznajmiła, iż dobrym pomysłem byłoby wydawanie gazety nie w formie 
gazety zawidowskiej, lecz jako informator samorządowy, który byłby bezpłatny. Pomysł jest 
taki, aby redagowaniem gazety zajął się dział promocji miasta Urzędu w Zawidowie, lecz 
pozostaje kwestia finansowania.  
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

7.5 określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim  
         etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do  
         potwierdzenia tych kryteriów. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż radni otrzymali dokumenty wraz  
z uzasadnieniem i poprosił o zadawanie pytań 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda sytuacja w innych gminach .  
Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zawidowie Pani Wiesława Młynek oznajmiła, iż projekt 
uchwały jest podobny jak w innych gminach. Po rozmowach z Burmistrzem Miasta  



R. Łężnym i pracownikiem zajmującym się oświatą stwierdzono, że w związku z naszą 
sytuacją społeczną wystarczą cztery dodatkowe kryteria przyjęć dzieci do przedszkola.  
Pozostałe kryteria są wymogami ustawowymi.  
Wymogi są stosowane jeśli jest złożonych więcej zgłoszeń niż miejsc w przedszkolu, a dzieci, 
które nie dostaną się do grupy są zapisane w kolejce. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko oznajmił, iż pierwsze kryterium mówi o tym, że 
kandydat obojga rodziców pracujących otrzymuje 20 punktów.  
Z tego wynika, że jeśli jeden rodzic nie pracuje, to dziecko nie jest przyjmowane w pierwszej 
kolejności. Jak więc rodzic nie pracujący ma podjąć pracę skoro nie może zapisać dziecka do 
przedszkola.  
Pani W. Młynek wyjaśniła, iż jeśli rodzic nie pracuje, to dziecko jest wpisywane na listę 
rezerwową i często się zdarza, że w trakcie roku dzieci odchodzą z różnych przyczyn  
i uruchamiana zostaje lista rezerwowa.  
 

7.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na  
         czas określony do 3 lat 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały dotyczy kontynuacji umów 
dzierżawy.  
Pytań nie zadano.  
 

7.7  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki 
34/15 Obr. I AM-2 o pow. 324 m², zlokalizowanej przy ul. Bolesława Prusa.  
Radna Maria Szkwarek zadała pytanie, jakie jest przeznaczenie działki.  
Inspektor ds. gospodarki mieniem komunalnym i rolnictwa Pani Janina Macutkiewicz 
przekazała, iż jest to zieleń izolacyjna bez prawa do zabudowy. 
Pytań nie zadano. 
 

7.8  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki 
547/2 Obr. I AM-9 o pow. 0,4395 m², zlokalizowanej przy ul. Granicznej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny dodał, iż jest to działka przeznaczona pod usługi.  
Pytań nie zadano. 
 

7.9  zamiany nieruchomości niezabudowanej.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały dotyczy zamiany 
nieruchomości niezabudowanej działka gruntu 103/1 o pow. 0,0053 ha Obr. I AM – 3  
i działka gruntu nr 102/1 o pow. 0,0040 ha Obr. I AM-3. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż  dotyczy to miejsca przy boisku, gdyż właściciel 
działki upomniał się o swoją część działki, która kiedyś została użyczona Gminie.  
 

7.1 przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
      zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały jest sugestią Wydziału 
Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu i dotyczy zmian, 



które pozwolą, aby Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego był spójny ze 
studium. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż w tym przypadku cała procedura będzie wykonana od 
nowa, aby nie naruszała przepisów ustawowych. 
 

7.3  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano.  
 

7.4  zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów” 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 16.30 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


